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To: BFSE EEE @rinvws.From: ARE )

Sent: Wed 3/3/2021 3:48:03 PM

Subject: RE: achtergrond bij vraag van ZonMw

Received: Wed 3/3/2021 3:48:03 PM

Regel jij de volgende afspraken met [IEEE
In ieder geval willen ze het dus hebben over de Groeifondsvoorstellen, MedTechNL, FAST en het dementie-programma. Over dat

laatste heb ik vragen gesteld aan[EEdaar zijn we vanuit GMT niet op aangesloten. Zou volgens| EXE
overigens wel moeten.

Verder willen ze dus van ons weten welke concrete informatie ze aan ons moeten geven mbt mogelijk extra financiering GGG.

Zo ok? Thanks
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Onderwerp: achtergrond bij vraag van ZonMw

Zie bijgaande emails over achtergrond verzoek Hannie voor vertraagde GGG projecten door COVID.

Mijn advies zou zijn om dit gesprek eerst met EXER te houden als dossierhouder GGG

Mij lijkt dat om in te stemmen met verschuiving budget (geld uit toekomstige ronde naar de vertraagde projecten doorschuiven) is

er denk ik nodig:

-inschatting om hoeveel geld het gaat (hoeveel % geld nodig dat voor de toekomstige rondes is bestemd)

(in achterhoofd houden dat ZonMw is gevraagd een voorstel te doen hoe de programmareserve bij dit soort verzoeken

kan worden aangewend)
-de programmacommissie moet hier een positief advies over geven: maw dit verzoek wordt voorgelegd aan de commissie

Heb dit ook al even kort me tfJEREvoorbesproken.


